
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-03-19, § 15 

 

 Tid: 19 mars 2009 kl 16.00 – 16.20 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 30 mars 2009 

  

 

 

Petter Lindfors                         Jari Visshed                                 Kenneth Nilsson 

                                                 (§ 25) 

  

 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (m), ordförande  

  

Jan Tigerström (m)  

Helena Bonnier (m)  

Sören Swärd (m)  

Ingvar Snees (m)  

Kenneth Nilsson (s) §§ 1-24, 26-29 

Jari Visshed (s)  

Emilia Hagberg (mp)  

Ann-Margarethe Livh (v)  

 
Ersättare: 

 Göran Kindvall (m) tjänstgörande 

Sebastian Carlsson (m)  

Per Hallberg (m)  

Claes Fleming (fp) tjänstgörande 

Håkan Thorén (kd)  

Christer Mellstrand (c)  

Bo Holmberg (s) tjänstgörande 

Margareta Malm (s) tjänstgörande 

Torkel Tigerschiöld (mp) tjänstgörande § 25 

 

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Olle Cyrén, Ann-Charlotte Nilsson, Gunnar Jensen, 

Petra Nieto, Ann-Christine Nyberg, Eva Olsson och Åsa Wigfeldt samt biträdande 

borgarrådssekreteraren Thord Swedenhammar från roteln. 

 



  

 § 15 

Ändrad detaljplan för fastigheten Göta Ark 18 m m i stadsdelen 

Södermalm. Remiss av planförslag 

Dnr E2008-513-00875 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutade enligt kontorets förslag: 

 

1. Exploateringsnämnden överlämnar och åberopar kontorets utlåtande till 

 stadsbyggnadsnämnden som svar på ändrad detaljplan inom fastigheten Göta Ark 

 18 m m i Södermalm, S-Dp 2007-36047-54. 

 

Ärendets handling   

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 4 mars 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Petter Lindfors m fl (m), tjänstgörande ersättaren Claes Fleming (fp), 

 ledamoten Kenneth Nilsson m fl (s) och ledamoten Ann-Margarethe Livh (v) 

 ställde sig bakom kontorets förslag. (se beslutet)  

 

2) Ledamoten Emilia Hagberg (mp) föreslog följande: 

1. Förslaget bifalls i huvudsak. 

2. Därutöver anförs följande: 

 

En upprustning av kvarteret Göta Ark välkomnas och kommer sannolikt att 

innebära ett lyft för området såväl estetiskt som publikt. Att öppna upp fasaden 

med en mer publik användning mot Medborgarplatsen och Högbergsgatan är bra. 

Kontorslokaler finns det gott om och för att motivera intrånget i parken måste den 

absolut största delen av ytan utgöras av bostäder. 

 

Den överdäcknings om av järnvägen som sker i närheten och den nybyggnation 

som planeras i Johan Helmich Romans park och Göta Ark bör ses i en helhet, så att 

parken kan bevaras och utvecklas på bästa sätt. Den här utbyggnaden på Göta Ark 

är att föredra framför en omfattande exploatering av Johan Helmich Romans park.  

 

Omröstning 

Ordföranden ställde de framlagda förslagen mot varandra och nämnden beslutade 

enligt kontorets förslag. 

 

Reservation 

Ledamoten Emilia Hagberg (mp) med hänvisning till sitt förslag. 

 

Ersättaryttrande 

Ersättaren Torkel Tigerschiöld (mp) instämmer i förslaget från (mp). 

 

 

 



  

 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


